
 

 

 

        Hírlevél 
2020. szeptember 9. 

 

ELINDULTAK AZ EGYEZTETÉSEK 
Szeptember elején elindultak az 
egyeztetések a vállalatvezetés és a 
Szakszervezet között, a jövőévi 
költségvetés főbb tételeit illetőleg. 
Mindenki érzi a termelés visszaesését és 
– néhány terület kivételével – ez még 
sokkal aggasztóbb méreteket öltött az 
elmúlt hónapban. A pandémia miatti 
különleges helyzet megnehezíti a 
tisztánlátást a jövőt illetőleg, de a 
Szakszervezet álláspontja az, hogy ha a 
gazdaság nem kényszerül újabb 
leállásra, akkor a következő 
hónapokban elindulhat egy lassú 
növekedés.  

Számításaink szerint, 2022. lehet az az 
év, amikor a teljesítményünk elérheti, 
vagy akár kismértékben túl is 
szárnyalhatja a 2019-es év termelési 
adatait. Az idei eredmények és a jövő 
évre prognosztizált számok alapján, az 
ideinél nagyságrendekkel kisebb büdzsé 
áll rendelkezésünkre. Azon dolgozunk, 
hogy megőrizhessük a munkahelyeket, 
valamint a bérek vásárlóerejét legalább a 
jelenlegi szinten tarthassuk. Ennek 
érdekében elkészítettünk egy átfogó 
tervezetet a költségek ésszerű 
csökkentése érdekében.  

 
SZAKSZERVEZETI 
TÁJÉKOZTATÓK 

Októbertől elindítjuk 
a heti tájékoztató 
előadásokat, hogy 
bepillantást 
nyerhessetek az 
elvégzett munkába 

Több tagtársunk is jelezte 
felénk, hogy igényelne egy 
rendszeres, személyes 
tájékoztatót, mert nem jut 
megfelelő információhoz 
az elvégzett munkáról. 
Kérek mindenkit, aki 
szeretne részt venni 
ezeken a tájékoztatókon, 
jelezze a bizalmija felé, 
hogy mely napokon van a 
részvételre lehetősége. A 
beérkezett igényeket 
összevetve fogjuk kijelölni 
azokat a napokat, amikor 
a legtöbben ott tudtok 
lenni. 

 
  



 

 

 

TAGTOBORZÁS 
Ebben a zűrzavaros helyzetben, 
mindennél fontosabb a dolgozók szervezettsége.  

 

A bőrünkön érezzük mindannyian a 
covid-19 gazdaságra gyakorolt 
hatását. Ilyen esetben a legfontosabb 
a munkahelyek védelme és a 
munkavállalók anyagi 
biztonságának fenntartása. Ezért jött 
létre a Szakszervezet négy évvel 
ezelőtt. Mindenki számára új volt ez 
az érdekvédelmi forma, de az eltelt 
idő igazolta a létjogosultságát! 
Minden várakozást felülmúlva 
növekedett évről-évre a 
taglétszámunk, elsősorban a fizikai 
dolgozók között, de mára a szellemi 
foglalkozású kollégák közül is egyre 
többen csatlakoznak hozzánk. Ha 
továbbra is azt szeretnénk, hogy a 
munkavállalói érdekek eljussanak a 
felsővezetés, adott esetben a 
tulajdonosok, de mindenképpen a 
döntéshozók elé, hogy továbbra is 
megkerülhetetlenek legyünk, minél 
több indirekt beosztású dolgozóval  

kell megértetni az összefogás 
fontosságát. A tagság véleménye, 
hogy ezt egy erősebb 
kommunikációval meg tudjuk 
csinálni. Persze vannak az ún. 
„potyautasok”, akik azért nem 
csatlakoznak mert a Szakszervezet 
helyettük is kitapossa az utat, amin 
ők kényelmesen besétálnak a célba. 
Vannak olyan munkatársak, akik 
arra hivatkozva nem lépnek be a 
Szakszervezetbe, hogy soknak 
tartják a tagdíjat. Szerintünk ez elég 
átlátszó kifogás, mert ha csak egy 
százalékkal magasabb béremelést 
érünk el a bértárgyalásokon (a 
kiharcolt béremelés mértéke persze 
magasabb) már az is bőven fedezi a 
tagdíjat. Arról nem is beszélve, hogy 
az eddig elért juttatások megtartása 
is csak úgy lehetséges, ha minél 
nagyobb létszámban támogatjátok a 
Szakszervezetünket! 

 

 

 

  

 

Logisztikai és 

Könnyűipari Dolgozók 

Szakszervezete 

+36 (20)745 2981 

janos.kosa@festo.com 

www.lkdsz.hu 

Minden 
szakszervezet erejét, 

a tagság létszáma 
határozza meg! 



 

 

 


